
 

Kommunfullmäktige 
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Justerat den 20 december 2013 Anslaget den 20 december 2013 

   

   

   

   

   

   

   

   

Margareta Björk Eva-Louise Erlandsson Slorach Ulf Fridebäck 

   

  

   

   

   

§ 1  
Justering 

 

Förste vice ordföranden Eva-Louise Erlandsson Slorach (S) och andre vice ord-

föranden Ulf Fridebäck (FP) utsågs att jämte ordföranden Margareta Björk (M) 

justera och expediera dagens protokoll. Justeringen kommer att ske den 

20 december 2013. 

 

 

§ 2  
Interpellation om återställning av bollplaner och idrottsplatser efter 

vinterns snödumpning (nr 2013:22) 

Dnr 329-864/2013 

 

Rana Carlstedt (S) hade lämnat in en interpellation om återställning av bollpla-

ner och idrottsplatser efter vinterns snödumpning. 

 

Kommunfullmäktige beslutade den 10 juni 2013 att interpellationen fick 

framställas. 

 

Borgarrådet Hamilton hänvisade till utdelat interpellationssvar --------- Bilaga 1. 

 

I debatten yttrade sig Rana Carlstedt och borgarrådet Hamilton. 
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§ 3  
Interpellation om konstverket Hyenor vid Stureplan (nr 2013:23) 

Dnr 328-951/2013 

 

Mats Berglund (MP) hade lämnat in en interpellation om konstverket Hyenor 

vid Stureplan. 

 

Kommunfullmäktige beslutade den 10 juni 2013 att interpellationen fick 

framställas. 

 

Borgarrådet Hamilton hänvisade till utdelat interpellationssvar --------- Bilaga 2. 

 

I debatten yttrade sig Mats Berglund, borgarrådet Hamilton och Ann Mari Engel. 

 

 

§ 4  
Interpellation om hanteringen av kulturmiljövärden vid Slussen 

(nr 2013:24) 

Dnr 311-952/2013 

 

Mats Berglund (MP) hade lämnat in en interpellation om hanteringen av kul-

turmiljövärden vid Slussen. 

 

Kommunfullmäktige beslutade den 10 juni 2013 att interpellationen fick 

framställas. 

 

Borgarrådet Kevius hänvisade till utdelat interpellationssvar ------------ Bilaga 3. 

 

I debatten yttrade sig Mats Berglund, borgarrådet Kevius och Ann Mari Engel. 

 

 

§ 5  
Bordlagd interpellation 

 

Kommunfullmäktige beslutade utan omröstning att åter bordlägga besvarandet 

av interpellation nr 2013:25. 

 

 

§ 6  
Interpellation om stadens passivitet när det gäller byggande av tunnelbana 

till Hagastaden (nr 2013:26) 

Dnr 314-973/2013 

 

Jan Valeskog (S) hade lämnat in en interpellation om stadens passivitet när det 

gäller byggande av tunnelbana till Hagastaden. 

 

Kommunfullmäktige beslutade den 2 september 2013 att interpellationen fick 

framställas. 

 

Borgarrådet Hamilton hänvisade till utdelat interpellationssvar --------- Bilaga 4. 


